
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 706 af 17. september 2021 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Anne Honoré Østergaard (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Mette Kildegaard Graversen 
  

22. september 2021 
J.nr. 2021 - 5572 
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Spørgsmål 

Er det efter ministerens opfattelse god regeringsførelse, at medlemmer af Folketinget må 

vente i månedsvis på svar, der er nødvendige for udførelse af deres parlamentariske ar-

bejde, som det er tilfældet med svarene på SAU alm. del – spørgsmål 615-617, stillet hen-

holdsvis den 20. og 28. juli 2021, som ministeren efter næsten 2 måneder endnu ikke har 

besvaret? 

 

Svar 

Jeg finder det helt afgørende, at Folketinget får svar på spørgsmål inden for rimelig tid. 

Det er en grundlæggende forudsætning for, at Folketinget kan udføre sit parlamentariske 

arbejde. Samtidig er det også vigtigt for mig, at de svar, som jeg giver til Folketinget, er 

grundige og gennemarbejdede.  

 

I forhold til besvarelsen af SAU alm. del – spm. 615-617 har det været vigtigt for mig at 

sikre en rimelig løsning, der afspejler overgangsordningens formål. Som jeg tilkendegav i 

mine svar af 27. juli 2021 på S spm. 1712 og 1713, har det i den forbindelse været nød-

vendigt at indhente bidrag fra Motorstyrelsen og på baggrund heraf tilvejebringe en løs-

ning. Det har desværre betydet, at besvarelsen har taget længere tid, end man kunne øn-

ske sig. 

 

Jeg henviser derudover til min besvarelse af SAU alm. del – spm. 615. 
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